

Ref: CS/01022026/01

Date: 1st February 2026

Board of Directors Nomination Announcement

To: Bahrain Bourse

Beyon B.S.C (“the Company”) would like to announce the opening of the election for two vacant seats for the Board of Directors membership for the upcoming 3-year term (2026 -2029). The elections will be held during the Annual General Assembly Meeting dated 31 March 2026.

Conditions for nomination:

1. The Candidate must have full legal capacity to act.
2. The Candidate must not have been previously convicted in a crime involving negligent or fraudulent bankruptcy or a crime affecting his honor or involving a breach of trust or in a crime on account of his/her breach of the provisions of the commercial companies law, unless he/she has been reinstated.
3. The Candidate shall not be prohibited from assuming directorship of a joint stock company in accordance with the provisions of the commercial companies law or any other laws enforced in the Kingdom of Bahrain.
4. The Candidate must not assume simultaneously the position of the Chairman or the Deputy Chairman with the position of the CEO of the Company or its equivalent.
5. Must comply with any other conditions as determined or issued by the Minister concerned with Commerce Affairs, in respect to executive, non-executive and independent directors of companies that are not licensed by the Central Bank of Bahrain.
6. Any other conditions, which may be specified in the Company's Memorandum or Articles of Association.

Required Documents:

1. Curriculum Vitae (CV) including academic and professional qualifications.
2. Any act that the candidate performs directly or indirectly, that amounts to competition with the Company.
3. Names of companies and entities in which the candidate works or is a member of their boards of directors.
4. Any position the candidate occupies that requires more than a small part of his/her time.
5. Short biography/profile in Arabic and English (**maximum 200 words each**).
6. Copy of Passport and ID Card (front and back) or official national ID for non-Bahrainis.
7. Copy of Driver's License or official ID showing address for non-Bahrainis.
8. Copy of Smart Card Reader (for Bahraini nationals/residents).
9. Certificate of Good Conduct.
10. Submit a signed written declaration disclosing any ongoing or filed cases against them, whether civil, criminal, or otherwise, as well as any outstanding or defaulted debts, if applicable, certified by the competent authorities in the issuing country.
11. Recent high-resolution business/corporate photograph.
12. Any other information specified in the Implementing Regulation.
13. Any additional documents as requested by the Company.

Important Notes for Candidates:

1. Completion and submission of the Nomination application form can be accessed on the Company's website www.beyon.com/board-elections/.
2. The application must be submitted no later than **Sunday, 15 February 2026, at 13:00 PM**. Any applications received after the above-mentioned date and time shall not be considered for nomination. Failure or delay in submitting any of the supporting documents may result in disqualification from nomination.
3. For non-Bahraini or non-resident candidates, all documents must be duly certified from their local authorities.
4. Candidates' names and relevant information will be disclosed on the Bahrain Bourse and the Company's website, simultaneously with the publication of the Annual General Assembly meeting agenda.

For enquiries kindly contact us on gbs@beyon.com or +973-32101109.

إعلان بشأن الترشح لعضوية مجلس الإدارة

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة بيون ش.م.ب ("الشركة") عن فتح باب الترشح لانتخاب **أعضاء مجلس إدارة الشركة** لفترة الثلاث سنوات القادمة (2026 – 2029) وستجرى انتخابات مجلس الإدارة خلال الاجتماع الجمعية العامة العادية بتاريخ 31 مارس 2026.

الشروط الواجب توافرها في المرشحين:

1. أن يكون متمنعاً بأهلية التصرف.
2. لا يكون قد سبق الحكم عليه في جريمة تفالس بالقصیر أو بالتدليس أو جريمة مخلة بالشرف أو الأمانة أو في جريمة بسبب مخالفته لأحكام القانون ما لم يكن قد رد إليه اعتباره.
3. لا يكون محظوراً عليه تولي عضوية مجلس إدارة شركة مساهمه وفقاً لأحكام قانون الشركات التجارية أو أي قانون معمول به في المملكة.
4. لا يجمع بين منصب رئيس مجلس الإدارة أو نائبه ومنصب الرئيس التنفيذي أو المدير الأعلى رتبة في الشركة.
5. الالتزام بأي شروط أو متطلبات أخرى يحددها أو يصدرها الوزير المختص بشؤون التجارة، وذلك فيما يتعلق بالأعضاء المستقلين وغير التنفيذيين والتنفيذيين في مجالس إدارة الشركات غير الخاضعة لترخيص مصرف البحرين المركزي.
6. أي شروط أخرى ينص عليها عقد تأسيس الشركة أو نظامها الأساسي.

المستندات والمعلومات المطلوبة:

1. السيرة الذاتية، بما في ذلك المؤهلات الأكademية والمهنية.
2. أي عمل يقوم به المرشح بصورة مباشرة أو غير مباشرة يشكل منافسة للشركة.
3. أسماء الشركات والجهات التي يزاول العمل فيها أو يشغل عضوية مجالس إدارتها.
4. أي منصب يشغله يتطلب جزء غير يسير من الوقت.
5. ملف تعريف مختصر عن المرشح باللغتين العربية والإنجليزية (لا تتجاوز 200 كلمة لكل لغة).
6. صورة من جواز السفر وصورة من البطاقة الذكية من الأمام والخلف، أو أي هوية وطنية رسمية لغير البحرينيين.
7. صورة من رخصة القيادة، أو أي هوية رسمية موضح بها عنوان المرشح لغير البحرينيين.
8. صورة من قارئ البطاقة الذكية (Smart Card Reader) للبحرينيين أو المقيمين.
9. شهادة حسن سيرة وسلوك.

10. تقديم إقرار كتابي موقع ومصدق من قبل السلطات المختصة في الدولة المصدرة، يتضمن الإفصاح عن القضايا القائمة أو المرفوعة ضده، سواء كانت مدنية أو جنائية أو غيرها، وكذلك الإفصاح عن الديون المتعثرة، إن وجدت.
11. صورة شخصية حديثة عالية الدقة ويفضل أن تكون بصورة رسمية أو مهنية.
12. أي معلومات أخرى تحددها اللائحة التنفيذية.
13. أي مستندات إضافية تتطلبها الشركة.

ملاحظات هامة للمرشحين:

1. يمكنكم املاء وتسلیم استمارة طلب الترشیح من خلال موقع الشركة www.beyon.com/board-elections/.
2. يجب التقديم للترشیح في موعد اقصاه يوم الأحد، **15 فبراير 2026**، الساعة الواحدة ظهرا. علماً بأنه لن يتم قبول أي طلب للترشیح بعد الموعد المذكور ، إضافة إلى أي تأخير أو نقص في تقديم أي من المستندات المطلوبة قد يؤدي إلى استبعاد المقدم من الترشیح.
3. لغير البحرينيين أو غير المقيمين، يجب أن تكون جميع المستندات مصدقة من قبل السلطات المختصة في الدولة المصدرة.
4. سينتم الإفصاح عن أسماء المرشحين وبياناتهم على موقع بورصة البحرين وعلى موقع الشركة الإلكتروني تزامنا مع نشر جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة.

للاستفسارات، يرجى التواصل على البريد الإلكتروني gbs@beyon.com أو على الرقم التالي +973-32101109

Name	Ms. Noor Bukamal	الأنسة / نور بوكمال	الاسم
Title	Board Secretary	سكرتير مجلس الإدارة	المسمى الوظيفي
Company Seal		Signature	
 Beyon B.S.C CR 11700			